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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                Συνεδρίαση 10
η
  

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΝΥΣΟΥ                                                            της  29-12-2015 

ΔΗΜΟΤΙΚΗ  ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΣΤΑΜΑΤΑΣ             Αριθ. Απόφασης  30/2015 

Μαραθώνος 10  

145 75 Σταμάτα                         

 

                                           Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

                               

Από το πρακτικό της 29-12-2015 συνεδρίασης του Συμβουλίου της Δημοτικής 

Κοινότητας Σταμάτας. 

Στη Σταμάτα και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα την 29η του μηνός Δεκεμβρίου του 

έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 18:00 μ.μ. το Συμβούλιο της Δημοτικής 

Κοινότητας Σταμάτας του Δ-Διονύσου συνήλθε σε τακτική  δημόσια συνεδρίαση, ύστερα από 

την με αρ. Πρωτ. 141/22-12-2015 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου της Δημοτικής 

Κοινότητας, που δημοσιεύθηκε στον πίνακα ανακοινώσεων της Δημοτικής Κοινότητας και 

επιδόθηκε σε κάθε ένα Σύμβουλο, σύμφωνα με τις διατάξεις του αρθρ. 88 του Ν. 3852/2010,   

για συζήτηση και διατύπωση γνώμης στα κατωτέρω θέματα της ημερήσιας διάταξης : 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Διάνοιξη δασικών δρόμων. 

ΘΕΜΑ 2ο : Αλλαγή κίνησης διευθύνσεως οδού Σταμάτας – Ανοίξεως. 

ΘΕΜΑ 3ο : Τροποποίηση λεωφορειακής γραμμής 535. 

ΘΕΜΑ 4ο: Μονοδρόμηση οδού Μ.Ασίας περιοχή  Αμυγδαλέζας. 

 

Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης αυτής ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής 

Κοινότητας Σταμάτας είπε ότι σε σύνολο τεσσάρων (4) μελών ήταν από τους κ.κ. Συμβούλους 

της Δημοτικής Κοινότητας: 

 

   ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                   ΑΠΟΝΤΕΣ 

1]Μαραθιά Α.                                    1]Πέππας  Γ.  

2]Κόκκαλης Γ.                           Αν και κλήθηκε νόμιμα, δεν παρέστη  

3]Χρήστου Γ. 

       

Στη συνεδρίαση αυτή ήταν παρών και ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής 

Κοινότητας Σταμάτας κος Πέππας Κ. Ευάγγελος καθώς επίσης  και ο Δημοτικός Σύμβουλος κος 

Κριεμάδης Στέφανος.  

Στη συνεδρίαση αυτή κρατήθηκαν τα πρακτικά από την υπάλληλο του Δ-Διονύσου 

Λιάλιαρη Καλλιόπη. 

Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου ύστερα από τη διαπίστωση της απαρτίας κήρυξε την 

έναρξη της συνεδρίασης. 

   

Ο Πρόεδρος εισηγούμενος  το τρίτο  θέμα της ημερήσιας διάταξης  είπε στο Συμβούλιο 

τα εξής: 

      Είναι καιρός να τροποποιηθεί η λεωφορειακή 535 με κατεύθυνση                                                                 

προς την Κεντρική πλατεία  της Σταμάτας, ώστε να εξυπηρετήσει τους πολίτες ο οποίοι 

ενδιαφέρονται να έχουν πρόσβαση προς τον σιδηροδρομικό σταθμό του ΑΓ.Στεφάνου.  Η 

τεχνική υπηρεσία του Δήμου να προβεί σε όλες τις απαραίτητες ενέργειες προς την ΕΘΕΛ, για 

τη μελέτη της συγκεκριμένης διαδρομής.                                                                                                                        

  

                           Ε Ι Σ Η Γ Ε Ι Τ Α Ι    Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α  

 

σύμφωνα με την εισήγηση του Προέδρου και προτείνει να επανεξεταστεί το θέμα της αύξησης 

των δρομολογίων της συγκεκριμένης λεωφορειακής γραμμής και της ανταπόκρισής της με τα 

δρομολόγια του Ο.Σ.Ε.  
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Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό :30/2015 

 

Ο Πρόεδρος της Δημοτικής             Τα  Μέλη 

    Κοινότητας Σταμάτας                             

 

1. ΜΑΡΑΘΙΑ ΑΓΛΑΪΑ 

 

2. ΚΟΚΚΑΛΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

ΠΕΠΠΑΣ Κ. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 

3. ΧΡΗΣΤΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ 

 

 
 

                                                               Ακριβές αντίγραφο 

                                                          Σταμάτα 29-12-2015                              

                                                     Ο Πρόεδρος του Τοπικού Συμβουλίου 

                                                              της Δ.Ε Σταμάτας 

 

 

                                                              Πέππας Ευάγγελος     

 

 

     

 

 

 

                                                                                  


